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Vraag 1 Ons bereiken berichten dat de Breehoek in 2019 een verlies geleden 

zou hebben van om en nabij € 230K. 

Zijn die berichten juist?

Antwoord 1
19-4

Dat is onjuist.

Vraag 2 Zo nee, welk resultaat heeft de Breehoek in 2019 dan behaald?

Antwoord 2
19-4

Het bestuur van De Breehoek heeft in december 2019 de 
gemeenteraad geïnformeerd over het exploitatieverlies. Om die reden 
zijn vanuit de gemeente Scherpenzeel langjarig subsidiebijdragen 
toegezegd. In 2019 betrof de subsidie, conform de 
Programmabegroting 2019,  € 127.000. 
Na aftrek van de subsidie is het nettoverlies (bedrijfsresultaat) van de 
Breehoek in 2019 € 162.718 euro.

Vraag 3 Klopt het dat de Breehoek bij de gemeente heeft aangeklopt met het 
verzoek dat verlies te dekken? En zo ja, wanneer is dat verzoek 
binnen geekomen?

Antwoord 3
19-4

Het (netto) exploitatieverlies wordt tot op heden jaarlijks in mindering 
gebracht op het (papieren) Eigen Vermogen van De Breehoek. 
Omdat dit op langere termijn onhoudbaar is, is mede op verzoek van 
het Stichtingsbestuur de Optimalisatiestudie gestart.

In het periodieke bestuurlijk overleg met de Breehoek is de financiële 
stand van zaken een vast agendapunt. In afwachting van definitieve 
besluitvorming over de optimalisatiestudie is voor alle partijen 
duidelijk dat de subsidiebijdragen, zoals deze in het financieel 
meerjarenperspectief zijn opgenomen, uitgangspunt zijn. 

Er is geen (aanvullend) verzoek vanuit de Breehoek ingediend bij het 
college van B&W dat direct relateert aan het verlies over 2019.

1  Raadsleden dienen schriftelijke vragen aan het college of de burgemeester in bij de griffier.
   Schriftelijke beantwoording gebeurt zo spoedig mogelijk, in ieder geval binnen tien dagen nadat de vragen
   zijn ingediend. 
   Vragen die ten minste 48 uur voor aanvang van een raadsvergadering zijn ingediend worden mondeling
   beantwoord in de eerstvolgende raadsvergadering, tenzij het college of de burgemeester de griffier
   gemotiveerd in kennis stelt dat dit onmogelijk is, waarbij tevens aangegeven wordt binnen welke termijn
   beantwoording zal plaatsvinden.
   De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



Het afgelopen jaar heeft de financiële stand van zaken nog sterker 
onze aandacht gehad vanwege de negatieve effecten van Covid-19 op 
de exploitatie van de Breehoek. Waar nodig wordt er gezamenlijk 
gezocht naar compensatie vanuit bijvoorbeeld 
Rijkscompensatieregelingen voor de gevolgen van Covid-19. 

Van (aanvullend) beroep op financiële ondersteuning door de 
gemeente Scherpenzeel, bovenop de in het financieel 
meerjarenperspectief verwerkte subsidiebijdragen, is tot op heden 
geen sprake.

Vraag 4 Zo ja, waarom heeft de wethouder de raad daarover niet 
geïnformeerd?

Antwoord 4
19-4

N.v.t.


